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Protokół  Nr  10/2019 

 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa oraz Komisji Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 23 września 2019 r. 

 

 
 W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

oraz Komisji Spraw Społecznych obecni wg listy obecności jak stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu (nieobecny: Jan Idkowski, Barbara Owsianowska, Mariusz Przybył, 

Eugeniusz Sierszulski).  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

Burmistrz Pogorzeli – Piotr Curyk, 

Sekretarz Gminy – Jerzy Hejduk, 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Kowańdy, 

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Renata Sierszulska, 

Inspektor ds. gospodarki gruntami, rolnictwa, leśnictwa i melioracji – Marian Andrzejewski, 

Inspektor ds. gospodarki komunalnej i drogownictwa – Piotr Piorun. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji. 

3. Podsumowanie wizytacji przedszkola i szkół dokonanych podczas posiedzenia Komisji 

Spraw Społecznych w dniu 29.08.2019 r. 

4. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2019 rok, 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2019-2024, 

3) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 

4) zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia statutów sołectw Gminy Pogorzela i Komitetu 

Mieszkańców Pogorzeli, 

5) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 

ławników, 

6) powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 

7) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Pogorzeli przy ul. 

Boreckiej, 

8) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem 

mieszkalno-szkolnym w Kromolicach, 

9) przyjęcia darowizny nieruchomości gruntowej położonej w Małgowie, 

10) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej położonej w Pogorzeli, 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu 

w 2019 roku, 

12) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2020 roku, 

13) regulaminu korzystania z fontanny, 

14) zawarcia porozumienia w sprawie zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

2019-2020. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zamknięcie. 
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Ad 1. Otwarcie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Eugeniusz Paszkowski 

o godzinie 12:00 dokonał otwarcia posiedzenia, powitał wszystkich radnych oraz 

pracowników urzędu. Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 10 radnych (nieobecni: Jan Idkowski, Barbara Owsianowska, Mariusz Przybył, 

Eugeniusz Sierszulski, Hanna Wojciechowska), co pozwala podejmować prawomocne 

decyzje. 

Następnie przewodniczący posiedzenia poinformował o wniosku o wprowadzenie do 

porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia w sprawie 

zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2019-2020. Propozycja wprowadzenia 

powyższego punktu obrad została przyjęta w głosowaniu:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 7 głosów „za” (4 nieobecnych). 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący odczytał porządek obrad posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji. 

3. Podsumowanie wizytacji przedszkola i szkół dokonanych podczas posiedzenia Komisji 

Spraw Społecznych w dniu 29.08.2019 r. 

4. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2019 rok, 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2019-2024, 

3) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 

4) zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia statutów sołectw Gminy Pogorzela i Komitetu 

Mieszkańców Pogorzeli, 

5) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 

ławników, 

6) powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 

7) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Pogorzeli przy ul. 

Boreckiej, 

8) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem 

mieszkalno-szkolnym w Kromolicach, 

9) przyjęcia darowizny nieruchomości gruntowej położonej w Małgowie, 

10) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej położonej w Pogorzeli, 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu 

w 2019 roku, 

12) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2020 roku, 

13) regulaminu korzystania z fontanny, 

14) zawarcia porozumienia w sprawie zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

2019-2020. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zamknięcie. 

 

Następnie w związku z brakiem uwag poprosił o jego przegłosowanie. Porządek obrad 

przyjęto jednogłośnie: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 7 głosów „za” (4 nieobecny). 
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Ad 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Protokół z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji został przyjęty w wyniku 

głosowania:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 7 głosów „za” (4 nieobecny). 

 

Ad 3. Podsumowanie wizytacji przedszkola i szkół dokonanych podczas posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych w dniu 29.08.2019 r. 

  

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Andrzej Andrzejewski podsumowując 

wizytacje oznajmił, że w przedszkolu została zgłoszona potrzeba remontu łazienek,  

w szczególności modernizacja łazienki w przedszkolu w Głuchowie. Jeśli chodzi natomiast  

o Szkołę Podstawową i Zespół Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych to widać różnicę 

pomiędzy obiema placówkami, różnice pomiędzy wyglądem i wyposażeniem obu szkół, 

gdzie o wiele korzystniej prezentuje się ZSOiZ. 

 Radna Daria Wyzuj podziękowała burmistrzowi za przeprowadzenie 

natychmiastowego po posiedzeniu komisji remontu przystanku przy szkole podstawowej. 

Ponadto oznajmiła, że wspólnie z Burmistrzem byli w przedszkolu w Głuchowie  

i rzeczywiście łazienka tam wymaga kapitalnego remontu. Dyrektor przedszkola Ewa Fiłyk 

ma oszacować ile potrzeba pieniędzy na wykonanie tej inwestycji i kosztorys ma przekazać, 

gdy będzie gotowy. 

Radna zapytała czy jeśli została kostka z remontu nawierzchni przystanku w Pogorzeli 

to czy można wyłożyć ją na przystanku w Elżbietkowie. 

Burmistrz oznajmił, że być może zostanie kostka zakupiona przez sołectwo 

Elżbietków z funduszu sołeckiego, ma być tam układana nawierzchnia pod wiatę i być może 

uda się ją pozyskać z tej puli, gdyby zabrakło to tyle ile będzie potrzeba to tyle się dołoży. 

Poza tym Burmistrz dodał, że jeśli chodzi o różnicę pomiędzy szkołami to wynika ona 

z kilku powodów. Przede wszystkim budynki powstawały w różnych latach, szkoła 

podstawowa budowana była w latach 70-tych, a budynek ZSOiZ na koniec lat 90-tych – część 

została od nowa wybudowana, a stara część przeszła generalny remont. Poza tym ZSOiZ jest 

budynkiem o połowę mniejszym niż szkoła podstawowa, więc łatwiej zadbać o jego bieżące 

remonty. Szkoła podstawowa nie zawsze też może składać wnioski o dofinansowanie na te 

projekty, gdzie składa ZSOiZ. 

 

Ad 4. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku. 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Kowańdy przedstawiła informację z wykonania budżetu 

za I półrocze 2019 roku jak stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Szczegółowo omówiła 

wykonanie dochodów i wydatków budżetowych za I półrocze 2019 roku. 

 

O godzinie 12:56 na posiedzenie dotarła radna Hanna Wojciechowska – aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych. 

 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski przedstawił Uchwałę Nr SO-

0953/17/10/Ln/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

z dnia 2 września 2019 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Burmistrza 

Pogorzeli informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku jak stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 
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W dyskusji głos zabrał radny Andrzej Andrzejewski, który zapytał dlaczego za 

pełnienie funkcji inspektora ochrony danych osobowych w przedszkolu i w szkole 

podstawowej zapłacono po 1.845,00 zł, a w Zespole Szkól Ogólnokształcących  

i Zawodowych zapłacono 846,00 zł. 

Burmistrz oznajmił, że jest to zapewne kwestia szczegółowych zapisów i zakresu 

podpisanych umów, ale szczegółów na ten moment nie zna, zostanie ta kwestia wyjaśniona. 

 

Ad 5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

 

1) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2019 rok, 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Kowańdy przedstawiła powyższy projekt uchwały – 

szczegółowo omówiła zmiany w planie dochodów i wydatków.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2019 rok: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za” (3 nieobecnych). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2019-2024, 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Kowańdy przedstawiła powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2019-

2024: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za” (3 nieobecnych). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

3) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego, 

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Renata Sierszulska 

omówiła powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za” (3 nieobecnych). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

4) zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia statutów sołectw Gminy Pogorzela  

i Komitetu Mieszkańców Pogorzeli, 

Inspektor ds. obsługi rady gminy, organów samorządu i promocji gminy Ewa Dorczyk 

omówiła powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia statutów sołectw Gminy Pogorzela  

i Komitetu Mieszkańców Pogorzeli: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za” (3 nieobecnych). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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5) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 

ławników, 

Inspektor ds. obsługi rady gminy, organów samorządu i promocji gminy Ewa Dorczyk 

omówiła powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za” (3 nieobecnych). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

6) powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników, 

Inspektor ds. obsługi rady gminy, organów samorządu i promocji gminy Ewa Dorczyk 

omówiła powyższy projekt uchwały. 

Wolę pracy w zespole opiniującym kandydatów na ławników zgłosili radni: Łukasz 

Jankowiak, Daria Wyzuj i Piotr Robaczyński. Na Przewodniczącego ww. zespołu 

zaproponowano radnego Łukasza Jankowiaka. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za” (3 nieobecnych). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

7) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Pogorzeli przy ul. 

Boreckiej, 

Inspektor ds. gospodarki gruntami, rolnictwa, leśnictwa i melioracji Marian 

Andrzejewski omówił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej  

w Pogorzeli przy ul. Boreckiej: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za” (3 nieobecnych). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

8) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem 

mieszkalno-szkolnym w Kromolicach, 

Inspektor ds. gospodarki gruntami, rolnictwa, leśnictwa i melioracji Marian 

Andrzejewski omówił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej 

budynkiem mieszkalno-szkolnym w Kromolicach:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za”, 1 głos wstrzymujący (2 

nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za” (3 nieobecnych). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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9) przyjęcia darowizny nieruchomości gruntowej położonej w Małgowie, 

Inspektor ds. gospodarki gruntami, rolnictwa, leśnictwa i melioracji Marian 

Andrzejewski omówił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości gruntowej położonej w Małgowie:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za” (3 nieobecnych). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12  do protokołu. 

 

10) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej położonej w Pogorzeli, 

Inspektor ds. gospodarki gruntami, rolnictwa, leśnictwa i melioracji Marian 

Andrzejewski omówił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej położonej  

w Pogorzeli: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za” (3 nieobecnych). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gostyńskiemu w 2019 roku, 

Inspektor ds. gospodarki komunalnej i drogownictwa Piotr Piorun omówił powyższy 

projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gostyńskiemu w 2019 roku: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za” (3 nieobecnych). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

12) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2020 roku, 

Inspektor ds. gospodarki komunalnej i drogownictwa Piotr Piorun omówił powyższy 

projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2020 roku:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za” (3 nieobecnych). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

13) regulaminu korzystania z fontanny, 

Inspektor ds. gospodarki komunalnej i drogownictwa Piotr Piorun omówił powyższy 

projekt uchwały. 

Zawnioskowano o wniesienie dwóch zmian w regulaminie korzystania z fontanny: 

- w pkt 2 regulaminu wyraz „śmieci” zastąpić wyrazem „przedmiotów”, 

- w pkt 5 regulaminu wyraz „psów” zastąpić wyrazem „zwierząt”. 
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Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie regulaminu korzystania z fontanny po wprowadzonych zmianach: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za” (3 nieobecnych). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

14) zawarcia porozumienia w sprawie zimowego utrzymania dróg powiatowych  

w sezonie 2019-2020, 

Inspektor ds. gospodarki komunalnej i drogownictwa Piotr Piorun omówił powyższy 

projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia w sprawie zimowego utrzymania dróg 

powiatowych w sezonie 2019-2020: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za” (3 nieobecnych). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad 6. Wolne głosy i wnioski. 

Radny Jan Tomaszewski zgłosił potrzebę naprawy drogi na Nowiny. Zaznaczył, że 

wyrównania i naprawy wymaga tam również 300 m łącznik od posesji Nowiny nr 1 do 

granicy gminy, gmina Koźmin po swojej stronie drogę trochę wyrównała. 

 

Burmistrz poinformował o bieżących sprawach dotyczących gminy. 

 

Radna Daria Wyzuj zawnioskowała o przycięcie krzewów na ul. Krotoszyńskiej, 

krzewy rosną na posesji nr 23, ale jest to opuszczony dom, prośba o ich przycięcie, ponieważ 

wyrastają na chodnik. 

 

Radny Andrzej Andrzejewski zgłosił zapytanie dotyczące szkolnego busa, który dotąd 

był zarządzany przez szkołę podstawową, teraz jest zadysponowany przez urząd i stracił kartę 

dla niepełnosprawnych, radny zapytał dlaczego tak się stało. 

Burmistrz oznajmił, że bus przeszedł pod Gminny Zespół Oświaty, a dlaczego 

utracono kartę będzie to wyjaśniał z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie. 

Radny Jan Tomaszewski zapytał kto pokrywa koszty dowożenia do szkół 

niepełnosprawne osoby, zauważył, że jeden z mieszkańców Wziąchowa miał pretensje 

dotyczące tej kwestii. 

Burmistrz odpowiedział, że dowożenie dzieci i młodzieży niepełnosprawnej do szkół 

to obowiązek gminy, jednak gmina nie ma już obowiązku dowozić dorosłych do ośrodków. 

 

Radna Daria Wyzuj odczytała pismo, które wpłynęło 5 sierpnia od Przewodniczącego 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego informujące o stanowisku Sejmiku dotyczącym 

kwestii działalności Rodzinnych Ogródków Działkowych w przestrzeni publicznej oraz 

apelujące o rozważenie pomocy rzeczowej i finansowej dla ROD w zakresie infrastruktury 

związanej z ich prowadzeniem (załącznik nr 18 ). 

Burmistrz oznajmił, że gmina cały czas udziela pomocy ROD w Pogorzeli. 

 

Radna Daria Wyzuj przedstawiła apel wystosowany przez radnego powiatowego 

Alfreda Siamę do Starosty Gostyńskiego Roberta Marcinkowskiego zawierający protest 

mieszkańców ulic: Armii Poznań, Dworcowej i 56 Pułku Piechoty w Pogorzeli przeciwko 
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budowie stacji bazowej telefonii komórkowej na terenie Gminnej Spółdzielni „Samopomoc 

Chłopska” w Pogorzeli (załącznik nr 19). Radna zapytała czy można coś w tej sprawie zrobić. 

Burmistrz odpowiedział, że zorientuje się w Starostwie jak ta sprawa wygląda, czy 

Starostwo na ten moment dysponuje środkami prawnymi, które mogłoby tę budowę 

zablokować. 

 

Radna Daria Wyzuj zapytała Burmistrza o wniosek, który wpłynął od mieszkańców 

ul. Armii Poznań w Pogorzeli o postawienie lampy na ich ulicy. 

Burmistrz odpowiedział, że taki wniosek wpłynął, ale nie jest on jedyny, jest kilka 

wniosków o postawienie lamp, ale na ich realizację potrzeba pieniędzy, wnioski te będą 

realizowane stopniowo w miarę możliwości finansowych gminy. 

Radna Daria Wyzuj zgłosiła potrzebę postawienia lampy na ul. Parkowej przy zjeździe 

z ulicy Gostyńskiej, jest tam problem z widocznością pieszych przechodzących przez ulicę. 

Burmistrz oznajmił, że jest zgłoszenie zamontowania lampy na ul. Parkowej, ale przy 

strażnicy. 

 

Radna Daria Wyzuj w imieniu mieszkańców ul. Polnej przedstawiła wniosek  

o podjęcie działań mających na celu zabezpieczenie i umocnienie rowu melioracyjnego, 

naprawy nawierzchni oraz wyznaczenia strefy ograniczonej prędkości (załącznik nr 20). 

 

Radna Hanna Wojciechowska zawnioskowała o postawienie znaku teren zabudowany 

na wjeździe do Małgowa, znak kiedyś stał, ale obecnie go nie ma. 

Burmistrz oznajmił, że być może go zdjęto i nowego już nie postawiono, zostanie to 

sprawdzone. 

 

Radny Piotr Robaczyński zapytał czy gmina ma wpływ na godziny jazdy autobusów 

PKSu. Dodał, że jedna z mieszkanek skarży się, ponieważ jej syn ma trudności z dojazdem do 

szkoły. 

Burmistrz odpowiedział, że można do PKSu wnioskować, ale czy będzie tego efekt 

tego nie wiemy. 

 

Radny Piotr Robaczyński zwrócił uwagę, na fakt, że po chodniku prowadzącym do 

Dino, znajdującym się obok stawu przy szkole wędkarze jeżdżą samochodami. 

Burmistrz oznajmił, że zwróci się do Koła Wędkarskiego w tej sprawie. 

 

Ad 7. Zamknięcie 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki 

i Rolnictwa Eugeniusz Paszkowski podziękował wszystkim za przybycie i o godz. 16.35 

zamknął wspólne posiedzenie Komisji. 

 

 

                                                                                Przewodniczący Komisji 

                                                                          Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

                                                                                  

                                                                                 Eugeniusz Paszkowski 

 

 
Protokołowała:      

Ewa Dorczyk                                                             


